

## 《单词百科:Emperors是什么意思?Emperors怎么发音?Emperors的解释和用法》

英语单词Emperors是什么意思?Emperors怎么读?Emperors怎么发音?高升网为您整理了Emperors的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



### Emperors怎么读

Emperors的读音:[ emp r z]

### Emperors的意思

1、n.皇帝,君主( emperor的名词复数 );

### Emperors的双语例句

1、Beginning with Augustus , the Roman emperors took over the task of building libraries in Rome.

自奥古斯都开始, 历代罗马帝王都在罗马兴建图书馆.

2、 Some of the Roman Emperors tried to make Christians abjure their religion.

有些罗马皇帝试著使基督教徒宣誓放弃他们的宗教.

3、 Collect mummy, Hellenistic Statues and busts of Roman emperors.

收藏木乃伊、 西腊的雕像和罗马皇帝的半身像.

4、 Twenty-four emperors of the Ming and Qing Dynasties lived there.

明、 清两代有24位皇帝住过.

5、 Thus landscape gardening , the ancient art of emperors, became formalised desiccated, sterile.

所以, 作为封建帝王和士大夫艺术的园林变得空洞而毫无生机.

6、 They are the descendants of emperors and kings and are now living in reduced circumstances.

他们是帝王的后代 , 但是现在境况大不如前了。

7、 In the times of the emperors, the formality within the Forbidden City was rigid beyond belief.

在帝王时代, 紫禁城内的礼仪异常严格, 令人难以置信.

8、 Kings and emperors should not indulge in wine and women.

为君王者, 不可贪恋酒色.

9、 In the ancient times, only emperors can wear bright yellow clothes.

古时候, 只有皇帝才能穿明黄色的衣服.

10、 The Five August Emperors are the five gods in Chinese legends.

“ 五癆七伤 ” 在中医学里泛指身体虚弱.

11、 Emperors were put in this underground palace after death.

皇帝死后被安放在这座地宫里.

12、 He shouldn't have sent me to school to learn about dead emperors.

他不该把我送进学校去念书,去研究那些死了的帝王将相.

13、 Twenty-four emperors lived and ruled from this palace during this 500-year span.

在这前后五百余年中,共有24位皇帝曾在这里生活居住和对全国实行统治.

14、 I will make the pomp of emperors ridiculous.

我会把帝王的显赫看得一钱不值.

15、 All the Emperors and King were on their knees before her.

所有的皇帝和国王都跪在她的面前.

以上是高升网为您整理的Emperors怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多

关于Emperors

的用法、Emperors的释义、Emperors的相关详情请点击：<https://dict.fags.cn/Emperors>